

沙田 302 管理有限公司

ST 302 MANAGEMENT LIMITED

香港新界荃灣楊屋道8號如心廣場第2座35樓至38樓
35-38/F, Tower Two, Nina Tower, No.8 Yeung Uk Road, Tsuen Wan, N.T.
Tel: 2646 1859 Fax: 2637 6131

檔案編號：HOA/STTL302/2022/BM4/001/pn

通告

敬啟者：

有關：新任助理物業經理到職 碧濤花園第 I 期

茲通知新任助理物業經理杭大強先生已於 2022 年 6 月 13 日到職，現正進行交接工作。杭先生於物業管理行業已有數十年經驗，本司相信其豐富的經驗定能為屋苑提供優質管理服務。

如有任何查詢或疑問，請致電 2646-1859 與客戶服務部職員聯絡。

此致

碧濤花園第 I 期各業戶

沙田 302 管理有限公司
行政部示
2022 年 6 月 23 日

Date: 23rd June 2022

Notice

Dear Occupants,

Re: Change of Assistant Property Manager, Pictorial Garden Phase I

Please note that Mr. Dean Hong, the new Assistant Property Manager has arrived on 13th June 2022 and is now in the process of handover. Mr. Hong has decades of experiences in the property management industry, and we believe that his rich experience would continue to provide a full range of quality services to the Estate.

If you have any queries, please contact our Customer Service Office at 2646-1859.

Yours Sincerely,

S.T.302 Management Ltd
Administration Department

